
VÄLJAVÕTE 

Vasta Kooli hoolekogu  

koosoleku protokoll 

 

 

Vastal          01. detsembril 2021 

 

Koosolekust võtsid osa hoolekogu liikmed Krista Leppik, Kea Preis, Liisi Vimberg, Marge 

Zaidullin ja Pille Kajar. 

Koosolekule oli kutsutud Vasta Kooli direktor Liina Polluks. 

Puudus Egle Järvepere, Kristo Saaremägi, Raivo Heinmets, Tiina Rikkolas 

 

Päevakord: 

 

1. Ülevaade I trimestri õpitulemustest 

2. Vasta Kooli 2022.a eelarve eelnõu 

3. Arengukava läbivaatamine, uue arengukava koostamise ettevalmistamine 

4. Käitumine töörahu rikkumiste korral 

5. Info ja muud küsimused 

 

 

1. Ülevaade I trimestri õpitulemustest 

Liina Polluks: koolis on 106 õpilast, kellest 17-l on tunnistusel ainult viied, 33-l lapsel on 

tunnistusel neljad ja viied. See tähendab, et pool kooli on väga heade tulemustega. Tublid õpilased 

saavad preemiaks jõuluraamatud. 

 

Otsustati: informatsioon võeti teadmiseks 

 

 

2. Vasta Kooli 2022.a eelarve eelnõu 

Liina Polluks: eelarvega pole mitte midagi muutunud. Volikogus kinnitati komisjonid eile. 

Opiq 1 kuu maksab 3.50 eurot. Selle raha leiame vajadusel kindlasti. Vajaduse tekkimisel jõustub 

tellimus samal päeval.  

 

Otsustati: Oodata arenguid volikogu komisjonides. Vasta Kooli esindab seal Ülle Viller, kes on 

väga tugev nii hariduse kui eelarve teemades.  

 

 

3. Arengukava läbivaatamine, uue arengukava koostamise ettevalmistamine 

 

Liina Polluks: töörühma kuuluksid kindlasti hoolekogu liikmed, samuti aktiivsemad lapsevanemad 

ja õpetajad.  

Krista Leppik: Kristi Mumm võiks teha seminari arengukava koostamisest. Ta on tegev Tartu 

Forseliuse koolis, koostanud selle kooli arengukava. Tänu sellele on kooli maine kõvasti tõusnud. 

Paluda ta meile arengukava koostamise mentoriks. Uurida, kui palju maksab.  

Pille Kajar: vajadusel oleks võimalik tasumisel abi küsida ka MTÜ-delt Vasta Kooli Sõbrad ja Viru-

Nigula Hariduse Selts. 

Liina Polluks: arengukava koostamisel peab kindlasti arvestama ka VIROLil hariduse arengusuundi. 

Kool majutus -ja koolituskeskusena – välja arendada tõllakuur.  



Krista Leppik: Ülle ja Marge käisid mõisakoolide ühenduse koosolekul. Mõisakooli asja peaks 

süvitsi arendama. Arengukava peab töötama sisuliselt, kindlasti mitte dokument dokumendi pärast.  

Võiks käia Tartus Forseliuse kooli kohapeal.  

Liina Polluks: vaja on leida tubli ja aktiivne juhtgrupp.  

Marge Zaidullin: kaasama peaks ka lapsed.  

 

Otsustati:. Krista uurib Kristi Mummilt, kas ta on nõus meid eest vedama ja millise raha eest. 

Annab hoolekogu liikmetele teada.  

 

 

4. Käitumine töörahu rikkumiste korral 

 

Otsustati: Kool on teinud kõik võimaliku ning hoolekogu poolt täiendavaid meetmeid välja 

pakkuda ei ole.  

 

 

5. Info ja muud küsimused 

Edaspidi on vaja üle vaadata hindamise ja tunnustamise kord. 

Ettevõtjate esindajana hoolekogu koosseisu kuuluva liikmega tuleb ühendust võtta, kas on endiselt 

huvitatud hoolekogu koosseisu kuulumisest. Viimastel koosolekutel ta osalenud ei ole. Vajadusel 

tuleb leida uus esindaja.  

Uus koosolek teha siis, kui volikogu komisjon on eelarve eelnõuga tutvunud. Liina Polluks annab 

sellest hoolekogu esimehele teada.   

 

 

 

Koosoleku juhataja 

 

 

 

 

Pille Kajar  

 


